
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 22. marts 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

1011 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt. Spørgsmå-

let er stillet efter ønske af Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 1011:  

”Mener ministeren, at det vil være fornuftigt at udvide den årlige bevillingsramme til 

Sano, da man derved kan nedbringe Sanos ventelister samtidig med, at man kan ud-

nytte den ledige sengekapacitet og dermed sikre 200 ekstra forløb hvert år?” 

 

Svar: 

Det er tidligere oplyst Sundhedsudvalget, at spørgsmålet ikke vurderes at kunne be-

svares inden for fristen, idet besvarelsen kræver bidrag fra Sundhedsstyrelsen, og at 

jeg forventede at besvare spørgsmålet ultimo maj. Bidraget fra Sundhedsstyrelsen er 

imidlertid forsinket grundet ekstraordinær travlhed. 

 

Jeg vil besvare spørgsmålet snarest efter, at bidraget er modtaget og forventer at 

kunne gøre dette primo juni. 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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